
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 09.08.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

Szanowny Pan Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 
 

ZAPYTANIE 

 
Dotyczy: przedsięwzięcia organizowanego w Arenie Gliwice.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

z wiedzy którą posiadam wynika, iż w Arenie Gliwice, w dniu 17.09.2022 r. jest 

organizowana gala HIGH League. 

W związku z powyższym, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy w/w przedsięwzięcie jest organizowane z udziałem funduszy Miasta Gliwice? 

2. Czy znane są Panu doniesienia medialne wskazujące, że właścicielami HIGH 

Leaugue jest czeczeńskie małżeństwo, które ma powiązania z Szefem Republiki 

Czeczeńskiej Ramzanem Kadyrowem – który wspiera rosyjską agresję na 

Ukrainę?  

3. Czy znane są Panu doniesienia medialne wskazujące, że działaniu organizacji 

HIGH League przygląda się ABW? 

4. Czy miejski obiekt powinien być wykorzystywany do imprez z których zyski 

przeznaczone mogą być na działalność Ramzana Kadyrowa? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski 

 

 

 


